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Z A P I S N I K 

31. sjednice Gradskog vijeća Grada Senja održane 20. prosinca 2012. godine s 
početkom u 16,00 sati u prostorijama GKD Komunalac d. o. o. u Senju, Splitska 2.   

Predsjednik Gradskog vijeća obavijestio je Vijeće da je prema evidenciji nazočnosti 
vijećnika 31. sjednici Gradskog vijeća nazočno svih 15 vijećnika, stoga Vijeće može 
pravovaljano odlučivati.  
 Nakon što je predsjednik Gradskog vijeća uvodno pozdravio gradske i županijske 
vijećnike, izvjestitelje, gradonačelnika i njegove suradnike, te predstavnike medija otvorio je 
sjednicu Gradskog vijeća Grada Senja, te je predsjedavao istoj.  
 

IZJAŠNJAVANJE VIJEĆNIKA O DOBIVENIM ODGOVORIMA NA 
POSTAVLJENA VIJEĆNIČKA PITANJA  
 

Sukladno odredbama članka 45. stavka 2. Poslovnika Gradskog vijeća Grada Senja 
vijećnici Gradskog vijeća izjašnjavaju se o odgovorima na pitanja postavljena na 30. sjednici 
Gradskog vijeća, održanoj 15. studenog 2012. godine. 

 
Vijećnik Dean Babić, upr. prav. djelomično je zadovoljan odgovorom na pitanje 

postavljeno u svezi načina razrješavanja odnosa s privatnom osobom koja je vlasnik dijela 
zemljišta u groblju Sveti Juraj. Izrazio je zadovoljstvo dokumentacijom koja je dobivena, 
istaknuvši da je iz dokumentacije vidljivo da je ono što je potpisano ugovorom 24. rujna 
2012. god. već tada bilo neizvedivo. Naglasio je da je isto tako i sam sporazum koji je 
zaključen s privatnom osobom u kojem se govori da će se međusobni odnosi između Grada 
Senja i  privatne osobe razriješiti do 31. prosinca 2012. god. iluzoran u smislu ispunjenja.  
Smatra da se u trenutku pokretanja kompletnog postupka moralo znati da se postupak neće 
moći riješiti bez da se donese Plan uređenja Svetog Jurja, te dok se isti nije donio nije se 
moglo pristupiti niti ovome sporazumu, a niti zaključenju bilo kakvog ugovora. Vijećnik je 
rekao da se nakon njegove intervencije na prošloj sjednici Gradskog vijeća tvrtka koja treba 
napraviti parcelacijski elaborat obratila Gradu Senju 10. prosinca 2012. god. uz napomenu da 
se parcelacijski elaborat može izvršiti u ugovorenom roku, tek kada se steknu uvjeti. Želio je 
skrenuti pozornost kako i na koji način se nepripremljene odluke žele provesti. 

 
Izrazivši svoje neslaganje s vijećnikom Gradonačelnik Darko Nekić, prof. smatra da se 

radi o čistom izvrtanju teza. Naglasio je da se iz materijala vidi da greška nije bila naša što je 
jasno iz činjenice da se Geodetski ured obratio nama tek nakon uočenog problema i zatražio 
produženje roka. Napomenuo je da je problem stvoren prije osam godina i da ga nije stvorio 
on niti ovaj saziv Gradskog vijeća, nego ga je stvorio netko drugi, a on i ovaj saziv Gradskog 
vijeća ga rješavaju i isti će biti riješen kao i Urbanistički plan uređenja Svetog Jurja. 

 
Vijećnik Krešimir Šojat u svezi pitanja postavljenog ravnateljici Hrvatskog zavoda za 

mirovinsko osiguranje u Gospiću kazao je da nije dobio odgovor od iste već od službe iz 
Zagreba. U odgovoru kaže da se ne zapošljavaju novi službenici. Vijećnik je kazao da ne 
traže zapošljavanje novog službenika, već da se zaposli čovjek umjesto onoga koji je otišao u 
mirovinu. Napominje da u Područnom uredu u Gospiću ima  47 zaposlenih, stoga ako treba 
tražiti nekakva rješenja onda bi ih oni trebali tražiti između sebe, a ne u Gradu Senju gdje 
ima više od 2 000 umirovljenika kojima je potreba da imaju svoju stalnu službu u Senju. U 
nastavku je naglasio da je Gradonačelnik u njegovom prisustvu dva puta kontaktirao 
ravnateljicu koja je obećala da će riješiti pitanje službenika u Senju. 
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Vijećnik Tomislav Lopac, prof. je u svezi odgovora na pitanje postavljeno u svezi MNK 
„Uskok“ kazao je da isti nije dobio ili je odgovor netočan. Pitanje je postavio iz razloga što je 
za Proračun Saveza športova 2011. god. bila stavka pričuve u iznosu od 100.000,00 kn, te da 
je pod tom stavkom bio uvršten i MNK „Uskok“. Vijećnik traži da mu se pojasni na koji način 
je navedeni iznos raspoređen za klubove kojima je namijenjen. U nastavku je istaknuo da se 
tvrdi da MNK „Uskok“ po saznanjima nije bio u takmičenju 2012. god., uz napomenu da bi 
predsjednik Saveza športova i član Izvršnog odbora Nogometnog saveza Ličko – senjske 
županije trebao znati da se MNK „Uskok“ takmičio u 2012. god. i to u natjecanju kojeg je 
organizirao Nogometni savez Ličko – senjske županije, odnosno 3. HMNL. 

Odgovorom na drugo pitanje vezano za dostavu odluke kojom se novom članu 
Saveza športova uskraćuje mogućnost traženja financijskih sredstava u 1. godini članstva 
vijećniku je kratko odgovoreno da je odluka u zapisniku od sjednice Izvršnog odbora koja je 
održana 04. ožujka 2011. god. Vijećnik je naglasio da u odluci piše da je na 44. sjednici 
Upravnog odbora održanoj 06. prosinca 2010. god. MNK „Uskok“ primljen u Savez športova 
te da time MNK „Uskok“ ne podliježe toj odluci. 

 
Gradonačelnik Darko Nekić, prof. odgovorio je da Gradsko vijeće na prijedlog izvršne 

vlasti donosi Proračun na temelju gradskih akata, te se sredstva iz Proračuna raspoređuju 
Športskom savezu koji ih na svojim tijelima dijeli prema pravilniku koji Športski savez ima. 
Gradonačelnik je naglasio da Grad doznači sredstva slijedom usvojenog Proračuna, a da 
Športski savez na osnovu odluka koje donosi Izvršni odbor i ostala tijela ta sredstva 
raspoređuju dalje sportskim klubovima. U nastavku sjednice, Gradonačelnik je istaknuo da će 
zatražiti dodatno pojašnjenje od Saveza športova za navedena pitanja koja je vijećnik 
postavio.  

Vijećnik Josip Šojat zadovoljan je jednim dijelom odgovora u svezi parkirališta „Điga“, 
a to je dio odgovora koji je dobio od višeg upravnog referenta koji je citirao Zakon o 
građenju. U Zakonu kaže ukoliko je za predmet „Điga“ u Senju izdana građevinska dozvola ili 
potvrda glavnog projekta po završetku istog, investitor je dužan zatražiti uporabnu dozvolu, 
odnosno zatražiti tehnički pregled građevine. Vijećnik je naglasio kako je poznato da svaka 
građevina koja prelazi pola metra u visinu i dubinu treba imati građevinsku dozvolu, te je 
očekivao da će Ured grada proslijediti Upravi trgovačkog društva da se očituju po 
navedenom dopisu Državne uprave. Isto tako napominje da je zatražio od Državne uprave 
da li je zatražena uporabna dozvola ili tehnički prijem građevine. U nastavku sjednice, 
vijećnik je naglasio da je Ured grada trebao proslijediti dobiveni odgovor trgovačkom društvu 
da se Društvo očituje na temelju koje dokumentacije gospodari parkiralištem na „Đigi“. 

 
Gradonačelnik Darko Nekić, prof. ukazao je na očitovanje Upravnog odjela za 

graditeljstvo u smislu zakonske procedure. Naglasio je da se direktor GKD „Komunalac“ 
prethodno već usmeno očitovao na sjednici Gradskog vijeća da za taj zahvat nije potrebna 
građevinska dozvola i time odgovorio vijećniku na jedno od njegovih prethodnih pitanja. 
Gradonačelnik je napomenuo da nije razumio zadnji dio pitanja te zamolio Vijećnika da mu 
pojasni kome bi se još trebali obratiti da se vidi da je sve izvedeno po Zakonu kako tvrdi 
Uprava GKD „Komunalac“ i sva ostala tijela, te da pitanje postavi u aktualnom satu.   

 
Pročelnica Ureda grada Maja Matičić, mag. iur. istaknula je da je pitanje upućeno 

onom tijelu kojem je vijećnik i postavio pitanje, a to je Upravni odjel za graditeljstvo zaštitu 
okoliša i prirode te komunalno gospodarstvo, uza napomenu da ukoliko vijećnik i dalje 
inzistira da se pitanje uputi nekom drugom, onda će Ured grada to i učiniti. 
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NOVA PITANJA I PRIJEDLOZI VIJEĆNIKA  

Sukladno odredbama članka 45. stavka 2. Poslovnika Gradskog vijeća Grada Senja 
prije prelaska na dnevni red sjednice, članovi Gradskog vijeća mogu postavljati pitanja, tražiti 
obavijesti i davati prijedloge, neovisno o točkama dnevnog reda, uz naznaku kome ih 
upućuju, usmeno ili u pisanom obliku posredstvom predsjednika Gradskog vijeća. 
 
VIJEĆNIK TOMISLAV LOPAC 
 

Zašto se ove godine ne održava tradicionalni Božićni malonogometni turnir u Gradu 
Senju? 

Istaknuvši da Grad svake godine osigurava sredstva u Programu promidžbe i 
pokroviteljstava za održavanje navedene manifestacije koju organizira Športski savez 
Gradonačelnik Darko Nekić, prof. je naglasio da u ovom trenutku ne može dati odgovor, te 
da će odgovor dobiti u pisanom obliku na slijedećoj sjednici Gradskog vijeća, nakon što se o 
istom očituje Športski savez.  

 
VIJEĆNIK DEAN BABIĆ 
 

Postavio je pitanje Gradonačelniku ujedno i predsjedniku Turističke zajednice Grada 
Senja: gdje i kako će se ove godine održavati zimski maškarani balovi, s kojim sredstvima 
grad participira, tko je organizator i suorganizator? 

 
Gradonačelnik Darko Nekić, prof. odgovorio je vijećniku da će odgovor dobiti u 

pisanom obliku na slijedećoj sjednici Gradskog vijeća. 
 
 VIJEĆNIK JOSIP ŠOJAT 
 

Postavio je pitanje Gradonačelniku u svezi korištenja azbestnih cijevi u 
vodoopskrbnom sistemu na području Grada Senja. Vijećnik je naglasio da je iz nepouzdanih 
izvora došao do informacije za koju ne zna da li je točna, te zamolio Gradonačelnika da 
provjeri i informira vijećnike o točnosti iste. Predložio je ukoliko je informacija točna da se u 
narednom razdoblju Gradonačelnik i stručne službe angažiraju na saniranju navedenog 
problema preko pristupnih fondova EU. Smatra da je to prioritetna investicija s obzirom na 
saznanje da Grad Senj zauzima visoko mjesto po broju oboljelih, te zatražio usmeni odgovor 
ili da mu se odgovori na slijedećoj sjednici Gradskog vijeća. 
 

Gradonačelnik Darko Nekić, prof. odgovorio je da svi dobro znaju da su se 50 - ih i 60 
-ih godina vodovodi radili salonitnim azbestnim cijevima, a isto tako svi znaju da sve 
popravke koje izvršava GKD „Komunalac“ ujedno koristi i priliku da ukloni azbestne cijevi i da 
postavi nove cijevi od novih materijala koje nisu niti na jedan način opasne po zdravlje, niti 
uzrokuju bilo kakve štetne posljedice. Kao primjer je naveo izvođenje radova na kanalizaciji 
„Trbušnjak“ koja je u 1. fazi, te paralelno s tim radovima GKD „Komunalac“ na svim 
dijelovima trase koje se otvaraju u sklopu radova zamjenjuju i cijevi koje su bile od azbesta 
novim. Spomenuo je da su se isto tako prilikom rekonstrukcije ulice Petra Kružića i ulice 
Višala, stare azbestne cijevi zamijenjene novim. U nastavku sjednice, Gradonačelnik je kazao 
da je apsolutna činjenica i jasno je svakom dobronamjernom da se navedeno preko noći ne 
može zamijeniti, ali svaki put kad se nova investicija otvori, azbestne cijevi se zamjenjuju i 
zamjenjivat će se novim cijevima. U svezi kandidature za Europske fondove Gradonačelnik je 
kazao da je Grad Senj i Razvojna agencija do sada povukla preko 3 milijuna EUR-a  
sredstava na čemu su dobili sve pohvale, a spremaju se i novi projekti koji će biti kandidirani 
za Europske fondove. 
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Predsjednik Gradskog vijeća obavijestio je Vijeće da je prema evidenciji nazočnosti 
vijećnika 31. sjednici Gradskog vijeća nazočno svih 15 vijećnika, stoga Vijeće može 
pravovaljano odlučivati.   

U nastavku sjednice Vijeće je, jednoglasno (15 «ZA»), u predloženom tekstu, bez 
primjedbi, usvojilo zapisnik 30. sjednice Gradskog vijeća Grada Senja, održane 15. studenog 
2012. godine Klasa: 021-05/12-01/07, Ur.br: 2125-03/01-12-02. 

Prije usvajanja dnevnog reda predsjednik Gradskog vijeća je konstatirao da je Odbor 
za Statut, poslovnik i propise Gradskog vijeća na svojoj 32. sjednici održanoj 20. prosinca 
2012. godine razmatrao navedene točke i na iste dao pozitivna mišljenja Klasa: 021-05/12-
01/11, Ur.br: 2125-03/01-12-03. 

Na prijedlog gradonačelnika Vijeće je jednoglasno (15 «ZA») usvojilo prijedlog da se 
predložena točka 15. dnevnog reda pod nazivom »Prijedlog odluke o donošenju 
Urbanističkog plana uređenja Sveti Juraj» postane točka 1., a da se sve ostale točke 
dnevnog reda na taj način pomiču za jedno mjesto, pa tako predložena točka pod rednim 
brojem 1. «Informacija o radu Radio postaje Radio Senj d.o.o. s financijskim izvješćem za 
2011. godinu « postaje točkom 2. i tako dalje redom.  

U nastavku sjednice Vijeće je jednoglasno (15 „ZA“), u predloženom tekstu, usvojilo 
slijedeći  

D N E V N I    R E D 
 
1. PRIJEDLOG ODLUKE O DONOŠENJU URBANISTIČKOG PLANA UREĐENJA SVETI  
JURAJ   
2. INFORMACIJA O RADU RADIO POSTAJE RADIO SENJ D.O.O. S FINANCIJSKIM 
IZVJEŠĆEM ZA 2011. GODINU  
3. PRIJEDLOG PRORAČUNA GRADA SENJA ZA 2013. GODINU I PRIJEDLOG 
PROJEKCIJE PRORAČUNA GRADA SENJA ZA 2014. I 2015. GODINU – donošenje   
- PRIJEDLOG PLANA RAZVOJNIH PROGRAMA GRADA SENJA ZA RAZDOBLJE 
2013.- 2015. GODINE- donošenje   
4. PRIJEDLOG PROGRAMA GRADNJE OBJEKATA I UREĐAJA KOMUNALNE 
INFRASTRUKTURE NA PODRUČJU GRADA SENJA ZA 2013. GODINU – donošenje   
5. PRIJEDLOG PROGRAMA ODRŽAVANJA KOMUNALNE INFRASTRUKTURE NA 
PODRUČJU GRADA SENJA ZA 2013. GODINU – donošenje   
6.  PRIJEDLOG PROGRAMA JAVNIH POTREBA GRADA SENJA ZA 2013. GODINU U 
PREDŠKOLSKOM ODGOJU I NAOBRAZBI, KULTURI, ŠPORTU I ZA OSTALE 
UDRUGE I AKCIJE – donošenje   
7. PRIJEDLOG ODLUKE O IZVRŠAVANJU PRORAČUNA GRADA SENJA ZA 2013. 
GODINU  
8. PRIJEDLOG ODLUKE O RASPOREĐIVANJU SREDSTAVA ZA RAD POLITIČKIH 
STRANAKA ZASTUPLJENIH U GRADSKOM VIJEĆU GRADA SENJA ZA PRVO 
POLUGODIŠTE 2013. GODINE  
9. PRIJEDLOG ODLUKE O KRATKOROČNOM ZADUŽIVANJU GRADA SENJA  
10. PRIJEDLOG ODLUKE O STAVLJANJU IZVAN SNAGE ODLUKE O 
PREOBLIKOVANJU TRGOVAČKOG DRUŠTVA RAZVOJNA AGENCIJA SENJ D.O.O. U 
JAVNU USTANOVU  
11. PRIJEDLOG ODLUKE O PRESTANKU DRUŠTVA RAZVOJNA AGENCIJA SENJ 
D.O.O. ZA ISTRAŽIVANJE, RAZVOJ I OSTALE POSLOVNE DJELATNOSTI  
12. PRIJEDLOG ODLUKE O IMENOVANJU LIKVIDATORA DRUŠTVA RAZVOJNA 
AGENCIJA SENJ D.O.O. ZA ISTRAŽIVANJE, RAZVOJ I OSTALE POSLOVNE 
DJELATNOSTI  
13.  PRIJEDLOG ODLUKE O OSNIVANJU USTANOVE ZA RAZVOJ GRADA SENJA 
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14. PRIJEDLOG RJEŠENJA O IMENOVANJU PRIVREMENOG RAVNATELJA 
USTANOVE ZA RAZVOJ GRADA SENJA   
15. PRIJEDLOG ODLUKE O DAVANJU ODOBRENJA ZA KORIŠTENJE NAZIVA 
«GRAD SENJ»  
16. PRIJEDLOG ODLUKE O OTPISU POTRAŽIVANJA S OSNOVA KOMUNALNE 
NAKNADE- PRAVNE OSOBE 
17. PRIJEDLOG ODLUKE U SVEZI OSTVARIVANJA PRAVA PRVOKUPA NA 
NEKRETNINI U K.O. JABLANAC 
 
Rasprava po točkama utvrđenog dnevnog reda. 
  
1. PRIJEDLOG ODLUKE O DONOŠENJU URBANISTIČKOG PLANA UREĐENJA SVETI  
JURAJ   

Predlagatelj predmetnog Prijedloga odluke je gradonačelnik Darko Nekić, prof. O 
predmetnom Prijedlogu odluke raspravljao je gradonačelnik na Kolegiju, održanom 12. 
prosinca 2012. godine. O predmetnom Prijedlogu odluke raspravljao je Odbor za Statut, 
Poslovnik i propise, te o istom podnio Gradskom vijeću mišljenje. 

Uvodno obrazloženje podnio je gradonačelnik Darko Nekić, prof. i predstavnik 
izrađivača plana, Urbanističkog instituta RH gosp. Ante Senjanović, dipl. ing. arh. nakon čega 
je otvorena rasprava. 

Vijećnik Dean Orlić, struč. spec. oec. predložio je da se točka dnevnog reda povuče za 
slijedeću sjednicu Gradskog vijeće i da se vijećnicima dostavi kompletan materijal odnosno 
kartografski prikaz Urbanističkog plana uređenja Sveti Juraj kako bi se navedeno moglo 
detaljnije proučiti. 

Istaknuvši da ne može prihvatiti prijedlog vijećnika Gradonačelnik Darko Nekić, prof. 
je naglasio činjenicu da su se na isti način usvojile Izmjene i dopune prostornog plana Grada 
Senja, UPU Grada Senja, UPU poslovne zone „Burnjak" i da nije bilo problema. Naglasio je da 
su za sva pitanja otvoreni i ako treba može se proći svaka točka koja je sporna, odnosno na 
koju se ima primjedba, istaknuvši da je bilo nekoliko javnih rasprava gdje su se mogle 
iznositi primjedbe, a iste su i obrađene. 

Predsjednik Gradskog vijeća Željko Nekić upitao je Gradonačelnika i gospodina Antu 
Senjanovića, dipl. ing. arh. da li postoji podatak koliko ima pritužbi građana Svetog Jurja 
kojima nije moguće ovim planom ispuniti njihove želje i u kojem je postotku uvaženo njihovo 
traženje da se promijene neke stvari? 

Predstavnik izrađivača plana, Urbanističkog instituta RH Ante Senjanović, dipl. ing. 
arh. odgovorio je da traženi podatak trenutno nema pri ruci, ali da je velika većina zahtijeva 
ispunjena istaknuvši da nitko od građana Svetog Jurja nije zakinut. 

 
Gradonačelnik Darko Nekić, prof. pojasnio je radi objektivnosti zakonsku proceduru, 

odnosno onoga dana kada se uputi poziv vijećnicima, upućeni su i odgovori na sva pitanja 
koja su bila u proceduri, dakle pismeno svima onima koji su sudjelovali u javnoj raspravi. 
Istaknuo je činjenicu da se do 12.01. ili 13.01. 2013.g. kada istječe zakonski rok mora 
donijeti Prostorni plan navodeći da je to još jedan razlog zašto se ne može odustati od plana. 

 
Vijećnik Dean Orlić, struč. spec. oec. istaknuo je da nema ništa protiv UPU-a  Sveti 

Juraj već samo da mu se ne sviđa procedura i način donošenja. Vijećnik je dao prijedlog da 
se navedeni plan može dostaviti i snimljen na CD medij. 

 
Vijećnik Josip Šojat postavio je pitanje i zatražio odgovor koliko je na području Svetog 

Jurja predviđeno turističkih hotela, da li su osigurana po zakonu parkirališta u sklopu 
objekata, te ako nemaju na vlastitoj parceli da li su osigurana na gradskoj? 
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Gosp. Ante Senjanović, dipl. ing. arh. odgovorio je da su osigurane lokacije za dva 
malo veće hotela, u luci gospodina Mikića i u jednoj potencijalnosti u budućnosti na mjestu 
gdje je sada pogon Hrvatskih šuma u Jablanovoj. Propisana je obveza da oni moraju imati 
osigurana svoja parkirališna mjesta kao što traže pravilnici o kategorizaciji tih objekata. Za 
hotel u Jablanovoj nema problema jer on ima svoju dimenziju dovoljnu, a hotel u luci nema 
mogućnosti da na svojoj čestici ima parkirališna mjesta te je zato planom dozvoljeno da on 
osigura mjesta na drugoj čestici u svom vlasništvu ili iznajmljivanjem parkirališnih mjesta na 
drugim površinama. 

Uvodno konstatirajući da je na sjednici nazočno 15 vijećnika, Vijeće je nakon uvodnog 
obrazloženja i provedene rasprave, većinom glasova (9 “ZA”, 6 “SUZDRŽANIH”), u 
predloženom tekstu usvojilo, slijedeću  

ODLUKU 
O DONOŠENJU URBANISTIČKOG PLANA UREĐENJA SVETI  JURAJ 

(Klasa:350-02/12-04/11, Ur.br:2125-03/01-12-14) 
 

2. INFORMACIJA O RADU RADIO POSTAJE RADIO SENJ D.O.O. S FINANCIJSKIM 
IZVJEŠĆEM ZA 2011. GODINU 
  

Podnositelj predmetne Informacije o radu Radio postaje je Radio Senj d.o.o. O 
predmetnoj Informaciji o radu Radio postaje raspravljao je gradonačelnik na Kolegiju, 
održanom 5. prosinca 2012. godine. O predmetnoj Informaciji Radio postaje raspravljao je 
Odbor za Statut, Poslovnik i propise, te o istom podnio Gradskom vijeću mišljenje. 

Uvodno obrazloženje podnijela je je direktorica Radio Senja Gordana Biondić Martić, 
prof. nakon čega je otvorena rasprava.  

Vijećnik Dean Orlić, struč. spec. oec. postavio je pitanje u svezi potrebe privatizacije 
Radia i da li je itko išta radio po tom pitanju? 

Gradonačelnik Darko Nekić, prof. odgovorio je vijećniku da je bila spomenuta 
mogućnost da se određeni dio Radio Senja privatizira i da se ponudi na otkup zainteresiranim 
privatnim osobama ili drugim Radio postajama, te trgovačkim društvima. Međutim 
privremeno je to pitanje stavljeno sa strane, obzirom da su zaustavljeni negativni trendovi 
kada su se stvarali gubici Radio Senja. Iz Izvješća će se vidjeti da se u 2011. god. poslovalo 
pozitivno, a i trendovi za 2012. god. su također dobri i prema tome privremeno se odustalo 
od navedenog, što ne znači da se na traženje vijećnika to pitanje ne može ponovno 
pokrenuti. 

Vijećnik Dean Babić, upr. prav. analizirajući vlasničku strukturu Radio Senja navedenu 
u materijalima upitao je na koji način i kako uopće Pučko otvoreno učilište danas još drži 
46% udjela temeljnog kapitala Radia. Poznato je da je u trenutku osnivanja Radio Senja 
Pučko otvoreno učilište tada kao vlasnik Radio Senja ušlo kroz prostor u kojem je Radio Senj 
osnovan, te je isto tako poznato da je Radio Senj otišao iz prostora Pučkog otvorenog učilišta 
i posluje u drugim prostorima. Vijećnik je zatražio da se navedeno pitanje uvrsti za jednu od 
slijedećih sjednica Gradskog vijeća kako bi se diskutiralo o kompletnom vlasništvu, 
eventualnoj privatizaciji i svemu onom što se na Radio Senju može učiniti za dobrobit svih 
nas. 

Gradonačelnik Darko Nekić, prof. još jednom je naglasio da ukoliko vijećnici zatraže 
raspravu o toj temi, nema apsolutno ništa protiv. Napomenuo je da je samo iznio razloge za 
koje misli da su dovoljni i zbog kojih se privremeno odustalo od bilo kakve privatizacije, a što 
se tiče vlasničkog udjela kazao je da Zakon o medijima ne dozvoljava da Grad bude 100% 
vlasnik, a Pučko otvoreno učilište i GKD Komunalac su u 100% vlasništvu Grada Senja i ne 
vidi tu nikakav problem. 

Vijećnik Josip Šojat postavio je pitanje s obzirom na primjedbu revizije početkom 
godine u svezi načina financiranja Radio Senja iz Proračuna Grada Senja za 2011. god. gdje 
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je izdvojeno oko 530.000,00 kn i što je poduzeto po tom pitanju? Da li je osmišljen novi 
program i da li je način financiranja Radio Senja onakav kakav je bio do sada ili se izmijenio? 

Direktorica i glavna i odgovorna urednica Radio Senja d.o.o.  Gordana Biondić Martić, 
prof. odgovorila je vijećniku u svezi programa da su došli do određenih rješenja, te da se 
program stvara i piše, premda je u ovakvim okolnostima teško uopće doći do toga jer niti 
jedna agencija ili institucija ne nalaže kako bi to trebalo biti.  

U svezi revizije gradonačelnik Darko Nekić, prof. je vezano za financiranje Radio 
Senja istaknuo da se revizija mora poštovati i to nema govora. Od 01. 01. 2013. što je 
predviđeno iz stavke Proračuna, Radio Senj će ispostavljati Gradu fakture sukladno nalazu 
revizije. Prijedlogom Proračuna već je prilagođeno zahtjevu revizije i u skladu s naputkom 
revizije biti će provedena plaćanja u 2013. god. 

Nakon što je Informacija o radu Radio postaje Radio Senj d.o.o. s financijskim 
izvješćem za 2011. godinu primljena na znanje, uz konstataciju da se o istoj neće glasovati,   
Vijeće je prešlo na slijedeću točku utvrđenog dnevnog reda. 
 
3. PRIJEDLOG PRORAČUNA GRADA SENJA ZA 2013. GODINU I PRIJEDLOG 
PROJEKCIJE PRORAČUNA GRADA SENJA ZA 2014. I 2015. GODINU – donošenje   
- PRIJEDLOG PLANA RAZVOJNIH PROGRAMA GRADA SENJA ZA RAZDOBLJE 
2013.- 2015. GODINE- donošenje   
 

Predlagatelj predmetnog Prijedloga proračuna je gradonačelnik Darko Nekić, prof. O 
predmetnom Prijedlogu proračuna raspravljao je gradonačelnik na Kolegiju, održanom 5. 
prosinca 2012. godine. O predmetnom Prijedlogu proračuna raspravljao je Odbor za Statut, 
Poslovnik i propise, te o istom podnio Gradskom vijeću mišljenje. 

Gradonačelnik je predložio da se predložene točke 3.,4.,5.,6. dnevnog reda objedine 
u raspravi.  

Nakon što je predsjednik Gradskog vijeća konstatirao da je Vijeće suglasno s 
navedenim prijedlogom, uvodno obrazloženje dao je gradonačelnik, nakon čega je otvorena 
rasprava.  

Vijećnik Tomislav Lopac, prof. zatražio je pojašnjenje od gradonačelnika koliko se od 
1.160.000,00 kn sredstava koji su namijenjeni potrebama u sportu potroši na obrazovanje i 
usavršavanje stručnog kadra i na rad mlađih uzrasta, te na koji način se vrši nadzor tih 
sredstava? 

Gradonačelnik Darko Nekić, prof. je naglasio da Savez športova autonomno kroz svoj 
Izvršni odbor i kroz svoju Skupštinu donosi programe, istaknuvši činjenicu kada se zaključi 
godina Savez športova dostavlja Izvješće u financijske službe Grada Senja gdje se Izvješće 
priprema za Kolegij i zatim se dostavlja na sjednicu Gradskog vijeća, a što se tiče navedenog 
iznosa on se velikom većinom upotrebljava za transfere članovima Saveza športova, odnosno 
klubovima. 
 Gradonačelnik Darko Nekić, prof., konstatirao je da je u otvorenom roku, dakle do 30. 
studenog 2012. godine pristiglo ukupno 11 amandmana na Prijedlog Proračuna Grada Senja 
za 2013. godinu. U nastavku sjednice Gradonačelnik je pročitao amandmane i njegovo 
očitovanje, u svojstvu predlagatelja o istima od 5. prosinca 2012. godine Klasa: 400-03/12-
01/29, Ur.br: 2125-03/03-12-05.  
 
 Vijećnik Josip Šojat osvrnuo se na amandman 1. koji je podnio i iskazao 
nezadovoljstvo obrazloženjem zašto se prijedlog amandmana odbija. Smatra neprihvatljivim 
da se imovinsko – pravni odnosi rješavaju već četiri godine i da oni još i dalje traju. Sredstva 
su bila planirana u Proračunu 2008. godine, a podsjetio je gradonačelnika da je 2011. godine 
javno u Zadru pozvao sve građane, suborce, prijatelje da dođu na otvorenje Spomen kuće 
„Gavran“ 2012. godine u Krivi Put. 
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 U nastavku vijećnik  je izrazio nezadovoljstvo odgovorom na amandman gdje se kaže 
da je Dom za stare i nemoćne strateški projekt grada Senja, uz napomenu da isti ne smatra 
nebitnim, ali je mišljenja da je turizam strateški interes Grada Senja, grana gospodarstva, 
industrija itd. Mišljenja je da je grad Senj glavni uzrok nerješavanja problema, dva puta se 
produžava građevinska dozvola za taj projekt i nikako da se realizira, a svi znamo što je 
„Gavran“ napravio za naš grad Senj.  
 Gradonačelnik Darko Nekić, prof. je naglasio da uvaženi vijećnik Josip Šojat zna točnu 
proceduru koju je Grad provodio u trenutku kada je bio član Gradskog poglavarstva i 
zamjenik gradonačelnik. Naglasio je da mu je poznato da je ovo Gradsko vijeće donijelo 
odluku da se ustupi zemljište u vlasništvu Grada Senja obitelji poginulog Damira 
Tomljanovića „Gavrana“. Zna isto tako da je nakon toga trebala biti rekonstruirana kuća za 
koju je grad Senj napravio kompletnu projektnu dokumentaciju i na osnovu te projektne 
dokumentacije podnio zahtjev za sve potrebne dozvole koje su ishođene. Kazao je da 
Vijećnik isto tako dobro zna da su se nakon toga pojavili dodatni zahtjevi za dodatno 
zemljište koje se nalazi uz spomenutu parcelu za koju je ishođena građevinska dozvola i svi 
potrebni papiri za građenje i da je to zemljište u vlasništvu RH, te se nalazi u šumsko – 
gospodarskoj osnovi. Grad Senj je podnio zahtjev za mirno rješenje spora s državom koja je 
odbila zahtjev za mirno rješenje spora i taj predmet se danas nalazi na sudu u Delnicama. 
Gradonačelnik je naglasio da je sve to gospodinu Šojatu jako dobro poznato, ali naravno to 
je sada jako dobro koristiti se imenima heroja Domovinskog rata kako bi se širila jeftina 
demagogija. Gradonačelnik je kazao da je apsolutno sve poduzeo što je bilo u njegovoj moći 
obilazeći Ministarstvo obrane i Ministarstvo pravosuđa kako bi se navedeni problem riješio. 
Ako država Hrvatska ne želi pokloniti zemljište od 1600 m2 za zbrinjavanje majke poginulog 
Damira Tomljanovića „Gavrana“ onda ste uputili svoje primjedbe na krivu adresu. Prozovite 
bivšu Vladu koja je odbila dati suglasnost, a prozovite onda i ovu novu Vladu koja također 
odbija dati suglasnost. U nastavku gradonačelnik je kazao da je zemljište u vlasništvu RH i da 
sve može dokumentirati sudskom tužbom grada Senja, prijedlogom za mirno rješenje 
sporazuma koji smo dali državnom odvjetništvu, novim prijedlogom koji je poslan zamjeniku 
glavnog državnog odvjetnika koji je zadužen za građanske sporove. Postoji također 
dokumentacija upućena Ministarstvu poljoprivrede iz koje se vidi da je zatraženo da se briše 
šumsko – gospodarska osnova jer je to preduvjet da bi državno odvjetništvo donijelo odluku. 
Dakle dok se ne riješi pitanje zemljišta za Spomen kuću ne može se ista izgraditi. 
Gradonačelnik je kazao da je voljan ustupiti sve dokumente da se vidi što je grad Senj točno 
poduzeo i da se vidi zašto država navedeno ne želi riješiti pri tom ne mislivši na nikakvu 
politizaciju ovoga problema niti želeći na taj način o tome razgovarati. Radi se isključivo o 
birokraciji koju smo pokušali riješiti kroz tijela grada Senja u koju se uključio i general Tomo 
Medved koji je pismeno tražio od glavnog stožera oružanih snaga da se to pitanje riješi od 
svih nadležnih tijela ove države. Grad Senj je voljan kupiti tu česticu, pa je pokloniti majci 
Damira Tomljanovića „Gavrana“, ali država ne želi riješiti navedeni problem. Postavio bi 
pitanje sadašnjem ministru premda on nije za ništa odgovoran neka odgovori zašto država 
ne želi pokloniti 1600 m2 da bi se izgradila Spomen kuća za majku poginulog hrvatskog 
branitelja? Ministar nije odgovoran za to, jer i onaj bivši ministar to nije htio napraviti, ali 
neka odgovore zašto je to tako? 
  
 Vijećnik Dean Orlić, struč. spec. oec. osvrnuo se na amandmane koje je sa kolegom 
Krešimirom Blaževićem,dipl.ing. predložio, te se ne slaže sa nekim ocjenama gradonačelnika. 
Prvi amandman koji je podnesen radi se o tome da se sredstva koja su predviđena za Dom 
za stare i nemoćne smanje za 2.000.000,00 Kn i da se ta sredstva upotrebe za završetak 
radova u radnoj zoni Cestarska kuća. Vijećnik je kazao da ne zna zašto se sredstva ne mogu 
umanjiti kako je rekao gradonačelnik i druga stvar koju je rekao gradonačelnik da je Dom za 
stare i nemoćne strateški projekt grada Senja. Vijećnik je mišljenja u svezi Doma za stare i 
nemoćne da je Gradsko vijeće to koje određuje što su strateški projekti grada Senja, a ne 
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sjeća da je Gradsko vijeće donijelo takvu odluku. Vijećnik je kazao da se ne protivi izgradnji 
Doma za stare i nemoćne osobe, ali da se trenutno ne zna tko će investirati u Dom za stare i 
nemoćne. Istovremeno sam projekt obrtničke zone Cestarska kuća traje već dobre četiri 
godine i ako se sjetite pred zadnje parlamentarne izbore dijelili su se tereni, a sad se nešto i 
počelo raditi. U nastavku vijećnik je naglasio kako samo želi preusmjeriti sredstva na nešto 
što u skoroj budućnosti može donijeti nekakvu dobit, a ako se nađe investitor za Dom za 
stare i nemoćne da se rebalansom Proračuna preusmjere sredstva iz nekih drugih projekata i 
da se navedeno riješi. 
 Što se tiče 2. amandmana radi se o tome da je vijećnikov prijedlog da se svake 
godine učenicima 5. razreda OŠ Senj kupe prijenosna računala u trajno vlasništvo i da je taj 
projekt trajan i da se radi svake godine, te mu nije jasno zašto je OŠ trebala zatražiti 
financiranje projekta kada se tu ne radi o kupovanju računala školi, već učenicima 5. razreda 
i mišljenja je da bi time omogućili bolju edukaciju te djece jer nije svaki roditelj u situaciji da 
kupi djetetu računalo. Vijećnik je istaknuo da je to njegov projekt, a ne projekt škole i zato 
smatra da bi ga ovo Gradsko vijeće trebalo podržati. Nadalje vijećnik je kazao da se sredstva 
oduzimaju Turističkoj zajednici. Turistička zajednica radi kako radi, navodno se teško i 
sastaju, ima tri zaposlena i još ih doniramo sa 100.000,00 kn, pa dajemo 200.000,00 Kn za 
ljetni karneval. Vijećnik smatra da tih 100.000,00 kn Turističkoj zajednici nisu neophodna. 
Vijećnik je isto tako tražio da se 5.000,00 kn oduzme Matici Hrvatskoj i Senjskom muzejskom 
društvu. 
 3. amandman se odnosi na projektnu dokumentaciju. Vijećnik je kazao kako je 
nekoliko puta postavljao pitanja vezana za promet u gradu Senju i već jedno dvije ili tri 
godine dobiva odgovor da se čeka projekt prometa u gradu Senju. Kazao je kako se radi o 
nekih cca. 60.000,00 – 70.000,00 kn, a gradonačelnik je rekao da za muzej Buru još nema 
niti građevinske dozvole, a niti je gotov projekt što znači da to nisu neka sredstva koja su 
kritična. 
 4. amandman, vijećnik je ukazao da na činjenicu da je trenutno u tijeku postupak o 
ozakonjenju nelegalno izgrađenih građevina, te ne zna da li je itko radio projekciju koliko će 
grad Senj ostvariti prihoda na osnovu komunalnih doprinosa koji su izvorni prihodi grada 
Senja. Grad Senj ima 5000 kućnih brojeva i da se uzme da je samo trećina tih kućnih brojeva 
nelegalnih, a znamo da to nije trećina već vjerojatno 95% po računici kad se uzme da svatko 
plati samo 6.000,00 kn to je u nekih 2 – 3 godine 10.000.000,00 kn, koji nisu uneseni u 
projekciju prihoda. Vijećnik je kazao kako je iz prethodno navedenog razloga podnio 
amandman gdje je predvidio da se sredstva od 2.500.000,00 kn potroše na rješavanje 
problema odlagališta smeća u Svetom Jurju kao i problem obitelji Veljačić za dokup zemljišta. 
Vijećnik je zamoli još jednom gradske vijećnike da, bez obzira što gradonačelnik nije 
prihvatio niti jedan amandman, da podrže navedene amandmane. 
 
 Gradonačelnik Darko Nekić, prof. odgovorio je vijećnicima u svezi 4. amandmana da 
se slaže da će u gradskom Proračunu biti povećanih prihoda zbog razloga koje su vijećnici 
naveli i da tu nije ništa sporno. Naglasio je da zakonski vijećnici ne mogu dati takav 
amandman jer amandman predviđa povećanje prihoda, a ne predviđa smanjenje rashoda, te 
ga iz tehničkih razloga nije usvojen. U svezi pitanja „Cestarske kuće“ naveo je iznose od 
1.915.000,00 kn i iznos od 775.000,00 kn u ovoj godini koji se već financiraju, koji su 
planirani i zaštićeni gradskim Proračunom i koja su sasvim dovoljna da se do kraja godine 
završi kompletna infrastruktura unutar poslovne zone „Cestarska kuća“ sukladno Ugovoru 
kojeg su svi kupci zemljišta potpisali, te će moći pristupiti ishođenju dokumentacije za 
njihove buduće pogone. 
 U svezi amandmana gdje je bila riječ da se smanje iznosi za Dom za stare i nemoćne 
osobe, odnosno da se iznos u potpunosti ukine gradonačelnik je kazao da ne želi ukinuti 
navedeni iznos iz razloga kako bi se riješio problem umirovljenika koji postoji već 30 ili 40 
godina. Obzirom da je riješena lokacijska i građevinska dozvola, te imovinsko pravni odnosi 
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navedeno zbog toga postaje strateški projekt grada Senja ne misleći pritom da je to strateški 
razvoj grada Senja. 
 U svezi amandmana za nabavu prijenosnih računala za učenike 5. razreda OŠ Senj 
gradonačelnik se ispričao na nesporazumi te kazao da je dobra ideja, međutim ovoga 
trenutka Grad Senj nema sredstava za navedeno, pogotovo na način kako je to predloženo. 
 Što se tiče subvencije Turističkoj zajednici gradonačelnik je naglasio kako i drugi 
gradovi subvencioniraju svoje Turističke zajednice s mnogo više sredstava, te zamolio 
vijećnike da pogledaju s koliko je gradski Proračun grada Senja sufinancirao Turističku 
zajednicu u razdoblju 2001. - 2005. godine. Gradonačelnik je kazao kako ne može ukinuti 
zadnjih 100.000,00 kn subvencija koja su nekad bila puno veća. Rečeno je da ne može 
ukinuti sredstva niti Matici hrvatskoj kao i Senjskom muzejskom društvu gdje su sredstva 
namijenjena za tiskanje Senjskog zbornika. U nastavku je kazao da je Ministarstvo znanosti 
nekada financiralo tiskanje Senjskog zbornika s 50.000,00 kn, a danas sa 6.000,00 kn te 
poziva vijećnika da zamoli Ministarstvo znanosti za povećanje subvencije tri puta kako bi 
mogli dio sredstava učiniti dostupnim za druge namjene. 
 

Vijećnik Dean Babić, upr. prav. iskazao je zadovoljstvo što je gradonačelnik uvažio 
amandmane koje je on predložio kako bi se u prenapregnutom Proračunu za 2013. godinu 
našlo 40.000,00 kn sredstava da bi se od rujna – prosinca mogao financirati produženi 
boravak učenika u OŠ Senj. 

Vijećnik je upitao gradonačelnika da mu pojasni u Proračunu stavku da za 
zdravstvene i veterinarske usluge koje se planiraju iznosi od 49.200,00 kn, a u iste su 
uključene obvezni i preventivni zdravstveni pregledi zaposlenika Gradske uprave u iznosu od 
48.200,00 kn i 1.000,00 kn za zaposlenike koji rade na provedbi Programa «Pomoć u kući 
starijim osobama»? 

 
Gradonačelnik Darko Nekić, prof. pojasnio je da se stavka zdravstvene i veterinarske 

usluge utvrđena metodologija Proračuna koju izrađuje Ministarstvo financija, istaknuvši da se 
drugi dio odnosi na osiguranje zaposlenika i redovite godišnje sistematske preglede koji su 
nekad išli preko HZZO uz dopunske iskaznice, a sada ide preko osiguranja koje je dalo 
najpovoljniju ponudu. Rečeno je da je iznos od 1.000,00 kn namijenjen za obvezni sanitarni 
pregled zaposlenika Programa «Pomoć u kući». 

 
Vijećnik Dean Orlić, struč. spec. oec. zatražio je pojašnjenje vezano za povećanje 

komunalnih doprinosa te ga zanima zašto nisu navedena sredstva ukalkulirana u Proračun jer 
bi se onda našla sredstva i za neke projekte? U nastavku vijećnik je kazao da nije očekivao 
da će se prihvatiti njegovi amandmani, ali se duboko nadao da će se prihvatit amandman 
vezan za donaciju računala. Napomenu je da mu je žalosno što u Proračunu od 
45.000.000,00 kn nema 120.000,00 kn za nabavku računala. U svezi pitanja vijećnika Deana 
Babića, upr. prav. upitao je da li se navedena sredstva u iznosu od 48.200,00 kn radi o 
dopunskom zdravstvenom osiguranju za djelatnike grada? 

 
Gradonačelnik Darko Nekić, prof. odgovorio je Vijećniku da dobro zna o čemu se radi 

s obzirom da je i njegovo osiguranje davalo ponudu proteklih godina za navedeno. U svezi 
komunalnog doprinosa gradonačelnik je kazao da su na prihodovnoj strani Proračuna stavili 
podatke kakve su bili 2011. godine. Ako se ostvari ovo o čemu ste govorili rebalansom će se 
lako navedena sredstva podignuti i uključiti će se traženi projekti. Napomenuo je da se slaže 
da će biti određeno povećanje komunalnog doprinosa i komunalne naknade upravo kroz 
Zakon o legalizaciji, ali tko može sada točno planirati koliko će to povećanje biti. Što se tiče 
nabavke računala gradonačelnik se još jednom ispričao misleći da se radilo o nabavci 
računala za OŠ Senj kazavši da se slaže s idejom i ako se povećaju navedeni iznosi spreman 
je razgovarati da se ideja podrži. 
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Pročelnica Branka Katalinić, dipl.oec. pojasnila je prihode dijela koji se odnosi na 

komunalni doprinos, istaknuvši da je komunalni doprinos 2011. godine ostvaren u iznosu od 
450.000,00 kn, a planirani u 2013. godini je u iznosu od 1.115.000,00 kn, što znači da je 
planirano povećanje prihoda, ali je nemoguće utvrditi točno povećanje prihoda s obzirom na 
zahtjeve koji će uslijediti. Nadalje, 100.000,00 kn je planirano pod ostalim prihodima od 
nefinancijske imovine što se tiče naknade koje se plaćaju i koje pripadaju 30% gradu. 
Ukoliko prihod bude ostvaren iznad 1.115.000,00 kn nije problem povećati rebalansom 
prihode, i zaštititi rashode koji se mogu planirati. 

 
U nastavku sjednice Vijeće je u predloženom tekstu, većinom glasova (9 «ZA», 6 

«PROTIV») usvojilo prijedlog gradonačelnika na amandmane vijećnika navedene od točke 1. 
do točke 3.4., odnosno da se isti ne prihvaćaju, te većinom glasova (9 «ZA», 4 
«SUZDRŽANA, 2 «PROTIV») očitovanje na amandman gradonačelnika pod točkom 4.1., te 
većinom glasova (9 »ZA», 3 «PROTIV», 3 «SUZDRŽANA») očitovanje na amandman 
gradonačelnika pod točkom 4.2.   
 

Uvodno konstatirajući da je na sjednici nazočno 15 vijećnika, Vijeće je nakon uvodnog 
obrazloženja i provedene rasprave, s usvojenim amandmanima koji čine sastavni dio 
prijedloga akta, većinom glasova (9 “ZA”, 6 “PROTIV”), u predloženom tekstu usvojilo, 
slijedeći   

Z A K L J U Č A K 
(Klasa:400-06/12-01/27, Ur.br:2125-03/01-12-04) 

 
4. PRIJEDLOG PROGRAMA GRADNJE OBJEKATA I UREĐAJA KOMUNALNE 
INFRASTRUKTURE NA PODRUČJU GRADA SENJA ZA 2013. GODINU – donošenje   
 

Predlagatelj predmetnog Prijedloga programa gradnje je gradonačelnik Darko Nekić, 
prof. O predmetnom Prijedlogu programa gradnje raspravljao je gradonačelnik na Kolegiju, 
održanom 5. prosinca 2012. godine. O predmetnom Prijedlogu programa gradnje raspravljao 
je Odbor za Statut, Poslovnik i propise, te o istom podnio Gradskom vijeću mišljenje. 

Uvodno obrazloženje podnio je gradonačelnik Darko Nekić, prof., nakon čega je 
otvorena rasprava.  

Uvodno konstatirajući da je na sjednici nazočno 15 vijećnika, Vijeće je nakon uvodnog 
obrazloženja i provedene rasprave, većinom glasova (9 “ZA”, 6 “PROTIV”), u predloženom 
tekstu usvojilo, slijedeći   
 

PROGRAM 
GRADNJE OBJEKATA I UREĐAJA KOMUNALNE INFRASTRUKTURE NA PODRUČJU 

GRADA SENJA ZA 2013. GODINU – donošenje 
(Klasa:363-02/12-01/24, Ur.br:2125-03/01-12-04) 

 
5. PRIJEDLOG PROGRAMA ODRŽAVANJA KOMUNALNE INFRASTRUKTURE NA 
PODRUČJU GRADA SENJA ZA 2013. GODINU – donošenje   
 

Predlagatelj predmetnog Prijedloga programa održavanja je gradonačelnik Darko 
Nekić, prof. O predmetnom Prijedlogu programa održavanja raspravljao je gradonačelnik na 
Kolegiju, održanom 5. prosinca 2012. godine. O predmetnom Prijedlogu programa 
održavanja raspravljao je Odbor za Statut, Poslovnik i propise, te o istom podnio Gradskom 
vijeću mišljenje. 

Uvodno obrazloženje podnio je gradonačelnik Darko Nekić, prof., nakon čega je 
otvorena rasprava.  



13 
 

Uvodno konstatirajući da je na sjednici nazočno 15 vijećnika, Vijeće je nakon uvodnog 
obrazloženja i provedene rasprave, većinom glasova (9 “ZA”, 6 “PROTIV”), u predloženom 
tekstu usvojilo, slijedeći   
 

PROGRAM 
ODRŽAVANJA KOMUNALNE INFRASTRUKTURE NA PODRUČJU GRADA SENJA ZA 

2013. GODINU   
 (Klasa:363-02/12-01/25, Ur.br:2125-03/01/12-04) 

 
6.  PRIJEDLOG PROGRAMA JAVNIH POTREBA GRADA SENJA ZA 2013. GODINU U 
PREDŠKOLSKOM ODGOJU I NAOBRAZBI, KULTURI, ŠPORTU I ZA OSTALE 
UDRUGE I AKCIJE – donošenje   
 

Predlagatelj predmetnog Prijedloga programa javnih potreba je gradonačelnik Darko 
Nekić, prof. O predmetnom Prijedlogu programa javnih potreba raspravljao je gradonačelnik 
na Kolegiju, održanom 5. prosinca 2012. godine. O predmetnom Prijedlogu programa javnih 
potreba raspravljao je Odbor za Statut, Poslovnik i propise, te o istom podnio Gradskom 
vijeću mišljenje. 

Uvodno obrazloženje podnio je gradonačelnik Darko Nekić, prof., nakon čega je 
otvorena rasprava.  

Uvodno konstatirajući da je na sjednici nazočno 15 vijećnika, Vijeće je nakon uvodnog 
obrazloženja i provedene rasprave, većinom glasova (9 „ZA“, 6 „PROTIV“), u predloženom 
tekstu usvojilo, slijedeći   
 

PROGRAM 
JAVNIH POTREBA GRADA SENJA ZA 2013. GODINU U PREDŠKOLSKOM ODGOJU I 

NAOBRAZBI, KULTURI, ŠPORTU I ZA OSTALE UDRUGE I AKCIJE   
 (Klasa:400-06/12-01/28, Ur.br:2125-03/01-12-04) 

 
7. PRIJEDLOG ODLUKE O IZVRŠAVANJU PRORAČUNA GRADA SENJA ZA 2013. 
GODINU  
 

Predlagatelj predmetnog Prijedloga odluke je gradonačelnik Darko Nekić, prof. O 
predmetnom Prijedlogu odluke raspravljao je gradonačelnik na Kolegiju, održanom 5. 
prosinca 2012. godine. O predmetnom Prijedlogu odluke raspravljao je Odbor za Statut, 
Poslovnik i propise, te o istom podnio Gradskom vijeću mišljenje. 

Uvodno obrazloženje podnio je gradonačelnik Darko Nekić, prof., nakon čega je 
otvorena rasprava. 

Za raspravu se nitko nije javio.  
Uvodno konstatirajući da je na sjednici nazočno 14 vijećnika, Vijeće je nakon uvodnog 

obrazloženja, bez rasprave, većinom glasova (9 „ZA“, 5 „PROTIV“), u predloženom tekstu 
usvojilo, slijedeću 

ODLUKU 
O IZVRŠAVANJU PRORAČUNA GRADA SENJA ZA 2013. GODINU 

(Klasa:400-06/12-01/30, Ur.br:2125-03/01-12-02) 
 

8. PRIJEDLOG ODLUKE O RASPOREĐIVANJU SREDSTAVA ZA RAD POLITIČKIH 
STRANAKA ZASTUPLJENIH U GRADSKOM VIJEĆU GRADA SENJA ZA PRVO 
POLUGODIŠTE 2013. GODINE  
 

Predlagatelj predmetnog Prijedloga odluke je gradonačelnik Darko Nekić, prof. O 
predmetnom Prijedlogu odluke raspravljao je gradonačelnik na Kolegiju, održanom 5. 
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prosinca 2012. godine. O predmetnom Prijedlogu odluke raspravljao je Odbor za Statut, 
Poslovnik i propise, te o istom podnio Gradskom vijeću mišljenje. 

Uvodno obrazloženje podnio je gradonačelnik Darko Nekić, prof., nakon čega je 
otvorena rasprava. 

Za raspravu se nitko nije javio.  
Uvodno konstatirajući da je na sjednici nazočno 14 vijećnika, Vijeće je nakon uvodnog 

obrazloženja, bez rasprave, jednoglasno (14 „ZA“), u predloženom tekstu usvojilo, slijedeću 
 

ODLUKU 
O RASPOREĐIVANJU SREDSTAVA ZA RAD POLITIČKIH STRANAKA ZASTUPLJENIH 

U GRADSKOM VIJEĆU GRADA SENJA ZA PRVO POLUGODIŠTE 2013. GODINE 
 (Klasa:400-06/12-01/31, Ur.br:2125-03/01-12-02) 

 
9. PRIJEDLOG ODLUKE O KRATKOROČNOM ZADUŽIVANJU GRADA SENJA 
 

Predlagatelj predmetnog Prijedloga odluke je gradonačelnik Darko Nekić, prof. O 
predmetnom Prijedlogu odluke raspravljao je gradonačelnik na Kolegiju, održanom 12. 
prosinca 2012. godine. O predmetnom Prijedlogu odluke raspravljao je Odbor za Statut, 
Poslovnik i propise, te o istom podnio Gradskom vijeću mišljenje. 

Uvodno obrazloženje podnio je gradonačelnik Darko Nekić, prof., nakon čega je 
otvorena rasprava. 

Za raspravu se nitko nije javio.  
Uvodno konstatirajući da je na sjednici nazočno 14 vijećnika, Vijeće je nakon uvodnog 

obrazloženja, bez rasprave, većinom glasova (9 „ZA“, 3 „PROTIV“, 2 „SUZDRŽANA“), u 
predloženom tekstu, usvojilo, slijedeću    

ODLUKU 
O KRATKOROČNOM ZADUŽIVANJU GRADA SENJA 

(Klasa:403-01/12-01/08, Ur.br:2125-03/01-12-01) 
 

10. PRIJEDLOG ODLUKE O STAVLJANJU IZVAN SNAGE ODLUKE O 
PREOBLIKOVANJU TRGOVAČKOG DRUŠTVA RAZVOJNA AGENCIJA SENJ D.O.O. U 
JAVNU USTANOVU 
 

Predlagatelj predmetnog Prijedloga odluke je gradonačelnik Darko Nekić, prof. O 
predmetnom Prijedlogu odluke raspravljao je gradonačelnik na Kolegiju, održanom 5. 
prosinca 2012. godine. O predmetnom Prijedlogu odluke raspravljao je Odbor za Statut, 
Poslovnik i propise, te o istom podnio Gradskom vijeću mišljenje. 

Gradonačelnik je predložio da se predložene točke 10.,11.,12.,13.,14.,15. dnevnog 
reda objedine u raspravi.  

Nakon što je predsjednik Gradskog vijeća konstatirao da je Vijeće suglasno s 
navedenim prijedlogom, uvodno obrazloženje podnijela je direktorica Razvojne agencije Senj 
d.o.o. Dorotea Prpić, dipl. mag. nov.-oec., nakon čega je otvorena rasprava. 

Za raspravu se nitko nije javio.  
Uvodno konstatirajući da je na sjednici nazočno 12 vijećnika, Vijeće je nakon uvodnog 

obrazloženja, bez rasprave, jednoglasno (12 „ZA“), u predloženom tekstu usvojilo, slijedeću 
 

ODLUKU 
O STAVLJANJU IZVAN SNAGE ODLUKE O PREOBLIKOVANJU TRGOVAČKOG 

DRUŠTVA RAZVOJNA AGENCIJA SENJ D.O.O. U JAVNU USTANOVU 
(Klasa:024-01/12-01/06, Ur.br:2125-03/03-12-08) 

 



15 
 

11. PRIJEDLOG ODLUKE O PRESTANKU DRUŠTVA RAZVOJNA AGENCIJA SENJ 
D.O.O. ZA ISTRAŽIVANJE, RAZVOJ I OSTALE POSLOVNE DJELATNOSTI  
 

Predlagatelj predmetnog Prijedloga odluke je gradonačelnik Darko Nekić, prof. O 
predmetnom Prijedlogu odluke raspravljao je gradonačelnik na Kolegiju, održanom 5. 
prosinca 2012. godine. O predmetnom Prijedlogu odluke raspravljao je Odbor za Statut, 
Poslovnik i propise, te o istom podnio Gradskom vijeću mišljenje. 

Uvodno obrazloženje podnijela je Maja Matičić, mag.iur., pročelnica Ureda grada, 
nakon čega je otvorena rasprava. 

Za raspravu se nitko nije javio.  
Uvodno konstatirajući da je na sjednici nazočno 12 vijećnika, Vijeće je nakon uvodnog 

obrazloženja, bez rasprave, jednoglasno (12 „ZA“), u predloženom tekstu usvojilo, slijedeću 
 

ODLUKU 
O PRESTANKU DRUŠTVA RAZVOJNA AGENCIJA SENJ D.O.O. ZA ISTRAŽIVANJE, 

RAZVOJ I OSTALE POSLOVNE DJELATNOSTI 
(Klasa:024-01/12-01/07, Ur.br:2125-03/01-12-02) 

 
12. PRIJEDLOG ODLUKE O IMENOVANJU LIKVIDATORA DRUŠTVA RAZVOJNA 
AGENCIJA SENJ D.O.O. ZA ISTRAŽIVANJE, RAZVOJ I OSTALE POSLOVNE 
DJELATNOSTI  
 

Predlagatelj predmetnog Prijedloga odluke je gradonačelnik Darko Nekić, prof. O 
predmetnom Prijedlogu odluke raspravljao je gradonačelnik na Kolegiju, održanom 5. 
prosinca 2012. godine. O predmetnom Prijedlogu odluke raspravljao je Odbor za Statut, 
Poslovnik i propise, te o istom podnio Gradskom vijeću mišljenje. 

Uvodno obrazloženje podnijela je Maja Matičić, mag.iur., pročelnica Ureda grada, 
nakon čega je otvorena rasprava. 

Za raspravu se nitko nije javio.  
Uvodno konstatirajući da je na sjednici nazočno 12 vijećnika, Vijeće je nakon uvodnog 

obrazloženja, bez rasprave, jednoglasno (12 „ZA“), u predloženom tekstu usvojilo, slijedeću 
 

ODLUKU 
O IMENOVANJU LIKVIDATORA DRUŠTVA RAZVOJNA AGENCIJA SENJ D.O.O. ZA 

ISTRAŽIVANJE, RAZVOJ I OSTALE POSLOVNE DJELATNOSTI 
(Klasa:024-01/12-01/08, Ur.br:2125-03/01-12-02) 

 
13.  PRIJEDLOG ODLUKE O OSNIVANJU USTANOVE ZA RAZVOJ GRADA SENJA 
 

Predlagatelj predmetnog Prijedloga odluke je gradonačelnik Darko Nekić, prof. O 
predmetnom Prijedlogu odluke raspravljao je gradonačelnik na Kolegiju, održanom 5. 
prosinca 2012. godine. O predmetnom Prijedlogu odluke raspravljao je Odbor za Statut, 
Poslovnik i propise, te o istom podnio Gradskom vijeću mišljenje. 

Uvodno obrazloženje podnijela je direktorica Razvojne agencije Senj d.o.o. Dorotea 
Prpić, dipl. mag. nov.-oec. nakon čega je otvorena rasprava. 

Za raspravu se nitko nije javio.  
Uvodno konstatirajući da je na sjednici nazočno 12 vijećnika, Vijeće je nakon uvodnog 

obrazloženja, bez rasprave, jednoglasno (12 „ZA“), u predloženom tekstu usvojilo, slijedeću 
 

ODLUKU 
O OSNIVANJU USTANOVE ZA RAZVOJ GRADA SENJA 

(Klasa:024-01/12-01/09, Ur.br:2125-03/01-12-02) 
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14. PRIJEDLOG RJEŠENJA O IMENOVANJU PRIVREMENOG RAVNATELJA 
USTANOVE ZA RAZVOJ GRADA SENJA   

 
Predlagatelj predmetnog Prijedloga rješenja je gradonačelnik Darko Nekić, prof. O 

predmetnom Prijedlogu rješenja raspravljao je gradonačelnik na Kolegiju, održanom 5. 
prosinca 2012. godine. O predmetnom Prijedlogu rješenja raspravljao je Odbor za Statut, 
Poslovnik i propise, te o istom podnio Gradskom vijeću mišljenje. 

Uvodno obrazloženje podnijela je Maja Matičić, mag.iur., pročelnica Ureda grada, 
nakon čega je otvorena rasprava. 

Za raspravu se nitko nije javio.  
Uvodno konstatirajući da je na sjednici nazočno 13 vijećnika, Vijeće je nakon uvodnog 

obrazloženja, bez rasprave, jednoglasno (13 „ZA“), u predloženom tekstu usvojilo, slijedeće 
 

RJEŠENJE 
O IMENOVANJU PRIVREMENOG RAVNATELJA USTANOVE ZA RAZVOJ GRADA 

SENJA 
(Klasa: 024-01/12-01/10, Ur.br:2125-03/01-12-02) 

 
15. PRIJEDLOG ODLUKE O DAVANJU ODOBRENJA ZA KORIŠTENJE NAZIVA 
«GRAD SENJ»  
 

Predlagatelj predmetnog Prijedloga odluke je gradonačelnik Darko Nekić, prof. O 
predmetnom Prijedlogu odluke raspravljao je gradonačelnik na Kolegiju, održanom 12. 
prosinca 2012. godine. O predmetnom Prijedlogu odluke raspravljao je Odbor za Statut, 
Poslovnik i propise, te o istom podnio Gradskom vijeću mišljenje. 

Uvodno obrazloženje podnijela je Maja Matičić, mag.iur., pročelnica Ureda grada, 
nakon čega je otvorena rasprava. 

Za raspravu se nitko nije javio.  
Uvodno konstatirajući da je na sjednici nazočno 13 vijećnika, Vijeće je nakon uvodnog 

obrazloženja, bez rasprave, jednoglasno (13 „ZA“), u predloženom tekstu usvojilo, slijedeću 
 

ODLUKU 
O DAVANJU ODOBRENJA ZA KORIŠTENJE NAZIVA «GRAD SENJ» 

(Klasa:023-01/12-01/07, Ur.br:2125-03/01-12-02) 
 

 16. PRIJEDLOG ODLUKE O OTPISU POTRAŽIVANJA S OSNOVA KOMUNALNE 
NAKNADE- PRAVNE OSOBE 
 

Predlagatelj predmetnog Prijedloga odluke je gradonačelnik Darko Nekić, prof. O 
predmetnom Prijedlogu odluke raspravljao je gradonačelnik na Kolegiju, održanom 12. 
prosinca 2012. godine. O predmetnom Prijedlogu odluke raspravljao je Odbor za Statut, 
Poslovnik i propise, te o istom podnio Gradskom vijeću mišljenje. 

Uvodno obrazloženje podnio je gradonačelnik Darko Nekić, prof., nakon čega je 
otvorena rasprava. 

Vijećnik Dean Babić, upr. prav. kazao je da ne vidi nikakav razlog ni temelj za 
otpisivanjem potraživanja bez obzira o kojoj se godini radilo, mišljenja je da je navedeno 
neprihvatljivo, uz napomenu da ne može podržati odluku. 

 
Uvodno konstatirajući da je na sjednici nazočno 13 vijećnika, Vijeće je nakon uvodnog 

obrazloženja i provedene rasprave, većinom glasova (10 „ZA“, 3 „PROTIV“), u predloženom 
tekstu usvojilo, slijedeći   
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Z A K L J U Č A K 

(Klasa:021-05/12-01/08, Ur.br:2125-03/01-12-04) 
 

17. PRIJEDLOG ODLUKE U SVEZI OSTVARIVANJA PRAVA PRVOKUPA NA 
NEKRETNINI U K.O. JABLANAC 
 

Predlagatelj predmetnog Prijedloga odluke je gradonačelnik Darko Nekić, prof. O 
predmetnom Prijedlogu odluke raspravljao je gradonačelnik na Kolegiju, održanom 21. 
studenog 2012. godine. O predmetnom Prijedlogu odluke raspravljao je Odbor za Statut, 
Poslovnik i propise, te o istom podnio Gradskom vijeću mišljenje. 

Uvodno obrazloženje podnio je gradonačelnik Darko Nekić, prof., nakon čega je 
otvorena rasprava. 

Za raspravu se nitko nije javio. 
Uvodno konstatirajući da je na sjednici nazočno 13 vijećnika, Vijeće je nakon uvodnog 

obrazloženja, bez rasprave, većinom glasova (11 „ZA“, 2 „SUZDRŽANA“), u predloženom 
tekstu usvojilo, slijedeći 

 
Z A K L J U Č A K 

(Klasa:940-02/12-02/29, Ur.br:2125-03/01-12-04) 
 

Na kraju sjednice predsjednik Gradskog vijeća zahvalio se vijećnicima na radu, te im 
zaželio Čestit Božić i uspješnu 2013. godinu kao i svim građanima i slušateljima Radio Senja. 
 
 
Sjednica je zaključena oko 18,30 sati. 
 
 
 
Pročelnica Ureda Grada               Predsjednik Gradskog vijeća 
Maja Matičić, mag. iur.                         Željko Nekić 
 
 
  
 
 
 
 
 

 
  
   
   


